
This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that 
comply with Innovation, Science and Economic Development (ISED) 
Canada’s licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the 
following two conditions: (1) this device may not cause interference,
 and (2) this device must accept any interference, including 
interference that may cause undesired operation of the device.
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement
.The distance between user and products should be no less than 20cm.
This Class B digital apparatus com lies with CAN ICES-005(B).

 

   

 

Cet appareil contient des émetteurs/récepteurs exemptés de licence 

qui sont conformes aux flux RSS exempts de licence du Canada pour l innovation
,la Science et le développement économique (ISDE).Le fonctionnement est soumis
 aux deux conditions suivantes: (1) ce dispositif ne peut pas causer d'
interférence, et (2) ce dispositif doit accepter toute interférence, y compris
 les interférences pouvant causer un fonctionnement indésirable du dispositif.
L'appareil a été évalué pour répondre aux exigences générales d'exposition aux
 RF.
la distance entre l'utilisateur et les produits devraient être au moins 20 cm.
Ce dispositif numérique de classe B est conforme à la norme NMB-005(B).

The equipment complies with FCC radiation exposure 
limits set forth for an uncontrolled environment. This
 device should be installed and operated with minimum 
distance 20cm between the radiator & your body. 

Este equipo cumple con los limites de exposición a la 
radiación de la FCC establecidos para un entorno no 
controlado. Se debe instalar y operar con al menos 20 cm 
de distancia entre el radiador ysu cuerpo.
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